
Referat fra ordinær generalforsamling
seniorklubben 60+

torsdag den 7. april 2016

1. Povl Jensen blev valgt som dirigent.
2. Formandens beretning kan ses som særskilt fil.
3. Regnskabet blev forelagt af Erik Jelstrup, og gennemgået i detaljer. Der var ingen spørgsmål

eller indvendinger mod regnskabet. Det blev godkendt.
4. Bestyrelsen foreslog kontingent på 300,- kr som samlet kontingent for sommer og 

vintersæson 16/17. Dette blev vedtaget. Kasseren gjorde opmærksom på at der ikke vil blive
udsendt opkrævninger, men at de enkelte medlemmer skal sørge for at betale  (konto nr  
4406-3517738670 – dette er referentens bemærkning)

5.  Forslag fra Mille Ørskov Christensen: der foreslås hyppigere fællesspisning, f eks i 
forbindelse med de sociale matcher i slutningen af hver måned. Erik T anfører at bestyrelsen
gerne vil fremlægge lister til bestilling ved golf-Brasseriet sidste torsdag i hver måned. 
Jørgen anfører at det jo må blive til de aktuelle priser i Brasseriet.  Forslaget blev sendt til 
afstemning ved håndsoprækning. Der var betydeligt flertal for forslaget.

6. Valg til bestyrelsen:     Frede Jensen, Erik Jelstrup og Erik Thomsen var på valg. Alle 
modtog genvalg , hvilket blev accepteret af generalforsamlingen med stort bifald.  Benny 
Petersen og Gert Nielsen var  på valg som suppleanter , og modtog genvalg. Hvilket også 
blev accepteret med stort bifald.

7. Valg til revisor og suppleant for revisor. Henrik Holten modtog genvalg som revisor, Jens Z 
Mortensen genvalg som suppleant.

8. Eventuelt:  Hans F anførte at vi bør slutte op om TGS turneringer, f eks nævnte han festugen
.Erik T.: bestyrelsen tager det op i samarbejde mellem TGS og vort  koordinationsudvalg. 
Knud fortæller at Odsherredturen bliver til noget – der er tilstrækkeligt med tilmeldinger, 
han har fået udsat tilmeldingsfristen til 10. maj, hvilket allerede skulle fremgå af 
hjemmesiden. Henning S: afslutningsfesten bør være i golfklubben så vi dermed støttede 
Brasseriet. Erik T svarede at vi tidligere  har diskuteret det med Marianne (restauratøren) 
men rummene i golf-klubben er for små til de mange der deltager i disse fester. Det er derfor
ikke praktisk muligt at gennemføre i golfklubben. Henrik H. forslog at vi i 60+ regi laver 
fællestur også til udlandet. Knud og Erik T (fra bestyrelsen) anfører at det er et interessant 
forslag, men det skal være i regi af et rejsebureau, idet man ikke fra bestyrelsens side ønsker
at være rejseplanlægger for udlandsture. 

Povl Jensen afsluttede hermed mødet og takkede for god ro og orden

                                 Povl Jensen                                       Jens Z Mortensen
                                     dirigent                                             referent    


